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Učni programi so prezahtevni
Z iztekajočim se šolskim letom, marsikak učenec že

počasi tudi sklepa bilanco o svoji uspešnosti odnosno
neuspešnosti. Trenutek zaključnih spričeval pač vsakdo
razume po svoje,*zato kajpada tudi morebitne neuspehe
ne doživljajo vsi enako: za nekatere je to povod za trezen
razmislek, drugi. in teh je manj. pa preprosto zamahnejo
z roko. češ bo pa drugo leto bolje. Sicer pa naj nam o
iztekajočem se šolskem letu spregovorijo kar učenci na-
ših osnovnih in srednjih šol sami:

Tomaž Škof, učenec srednje elektro šole iz Srednje
vasi pri Polhovem Gradcu:

»Zdelujem bolj povprečno, a sem s tem kar zadovo-
ljen. Ne more biti pač vsakdo najboljši. Sicer pa je najbolj
škripalo v angleščini, premalo pa sem, kot kaže, zavihal
rokava tudi pri slovenščini. Veliko raje namreč prebiram
knjige za domače branje. To me sprošča. Še raje pa se
seveda sploh ne učim, ampak sc vozim okoli z motorjem.
Kar pa zadeva sani šolski učni program, moram reči, da
je preveč natrpan, pri čemer je še zlasti preveč predme-
tov, ki ne prinašajo nikakršnih praktičnih koristi.«

Petra Zajc, učenka OŠ Oskar Kovačič:
»Pričakovala sem več. Učenje mi kar nekako ne gre od

rok. Še več težav je bilo s tovariši. Ti se mi včasih ne zdijo
dobri. Upam, da bo drugo leto bolje. Nadvse žal pa mi je
tudi za letošnji zaključni izlet, saj vse druge šole gredo
razen naše«

Irena Jarc, učenka OŠ iz Dvora:
»Zdaj zadnje leto obiskujem osnovno šolo. Rada bi 5e

naprej ostala na tej šoli, kajti na srednji bo potem gotovo
težje. Sicer pa mi je od vseh predmetov še najbolj pri srcu
angleSčina, kajti vsi drugi terjajo preveč učenja. Velika
škoda je, da se šola ne začne nekoliko kasneje zjutraj,
kajti vsakič, ko vstopim v razred, se mi strašno zeha. No
zdajle ko bodo podtnice, mi bo nekaj časa odleglo. Po
moje že tudi učitelji že komaj čakajo, da bo konec šole,
saj smo jim ves čas nagajali«

Jani RUiar, učenec ŠTSS z Vrhovcev:
»Lahko bi bile daljše počitnice kot so. In več vmesnih

prostih dni. Vse preveč nas namreč tnučijo z neupraviče-
nimi uranii, kajti tudi, če prineseš opravičilo, ga često ne
upošlevajo. Od vsega, kar smo imeli letos na šoli, pa so
tni bile še najbolj všeč frizerke, ki so nas hodile brezplač-
no striči.«

Irena Tominc, učenka SŠTD iz Podrebri:
»Končujem z dobrim uspehom. Nekoliko težav je bilo

le na začetku, z dobro voljo pa jih je zdaj nekoliko manj.
Upam, da bo tako tudi ob koncu. Treba pa je reči, da ima
šolski dan preveč ur, kajti na koncu si navadno že čisto
izčrpan in se ne moreš več primerno zbrati. Nasploh je
preveč predmetov, ki bodo v naši poznejši službi praktii-
no brez vsake koristi.«
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